
Hodnocení
MTBO Ztracené kobylky 2025

- výsledky průzkumu mezi účastníky -

Proč si to myslíte?

Perfektní organizace, příprava, atmosféra
Výborně zvolená lokalita, závod s podtextem známého filmu s pěknou přípravou doplňkových 
kontrol.
Bezvadný tým lidí, zábavné, + mapa
skvělá organizace
Skvělá organizace, vše klape jak má. Neuvěřitelné nadšení organizátorů
protože jsme se celý víkend skvěle bavili
Dětská verze mapy, zábavná forma akce, filmová témata, příroda, atmosféra.
Super organizace a zazemi
Příjemná atmosféra, skvělý program, profesionální organizace
Skvělá organizace, skvělé místo, skvělý realizační tým, skvělé ceny, vynikající večerní program
Není závod tohoto typu takové kvality v ČR.
atmosféra, trasa a i to počasí jste zařídili pěkný
Zamakat si a zapařit se skvělejma lidma, to nemůže dopadnout jinak než skvěle.
Jako vždycky :)
Príma akce s kamarádama a vlastníma potomkama.
Muselo vás to stát hrozně moc času závod takhle perfektně zorganizovat.
Trať, organizace atd
Protože mám oči a mozek.
Nejela jsem poprvé, to očekávání co jsem měla se potvrdilo
Protože to pořadatelé dělají s láskou a maximálním nasazením
Rodinná atmosféra a dobrá nálada :)
Dobrá zázemí, organizace, jídlo. také že se to dalo zvládnout s malými dětmi a nebyl to stres.
Nadšení organizátoři, tématické zaměření dělá váš závod velmi spešl, kadibudky :-)
Atmosférou a organizací nejlepší MTBO, který jsme kdy jeli.



Zázemí, výběr stravy a cena, organizace a okolní příroda
Byla to zábava. A také Kobylky mají vždy štěstí na počasí. Skvělá organizace, všechny info jsou 
včas...
Vše je organizačně dotáhnuté do posledního detailu, také to neděláte poprvé...
Všechno ok, nenašla jsem chybu. Milí lidé, příjemná atmosféra.
Viz níže. Termín, centrum závodu, organizace, občerstvení...vyšlo počasí (tedy. mohlo být o pár 
stupňů méně).
Krasne misto, skvela trat a srdečni lide
Celkově je to bezva akce dělaná srdcem. Máme to tam rádi. Děkujeme. Suci z Ag
Pěkný kemp, dobrá mapa, dobře rozvržené kontroly, bezvadná organizace, večerní zábava v sobotu, 
pěkné počasí
Výborná organizace
Úžasná organizace, kontroly v pěkném terénu
Protože to je důvod, proč jezdíme každý rok i s dětmi
Byli jsme na podobné akci poprvé a moc se nám to líbilo, díky skvělé organizaci jsme vše věděli a 
závod si užili.
krásné místo, super organizace a báječné počasí
výborná organizace, kontroly na hezkých místech, příjemné prostředí, jen studená voda ve sprše, ale 
za to nemůžete
Skvělý lidičky
Byli jsme spokojení s organizací, místem, tématem.
Skvělá organizace, nezapomenutelné zážitky, neustále pozitivně naladění organizátoři, výborné 
zázemí a pohodová atmosféra nás každý rok přesvědčí, abychom Vás znovu navštívili a užili si 
příjemnou dřinu na kole  Jste báječní a my Vám za to děkujeme!!😁
Jako vždy, milé
Opět skvěle uspořádaná akce, z které si odvážíme neskutečné zážitky, na které budeme ještě hodně 
dlouho vzpomínat :)
Proto
Atmosféra a organizace jsou prostě super.
Perfektní organizace , skvělá atmosféra , ideální víkend pro rodinky co rády výletí!
Obdiv pořadatelskému nasazení, výsledek se dostavil jednoznačně!!
skvělá organizace, bylo to zábavné
Sport a zábava skvěle vyvážené
Super zázemí, super trať
Fantastická atmosféra.
Tým organizátorů, propracovanost tématu (a vůbec, neuvěřitelný rozsah akce, která se rozhodně 
nedá nazvat "pouhým" MTBOčkem :-D), místo, počasí, krajina kolem, lidi ... prostě pohoda :)
perfektni priprava jako vzdy
skvela organizace, prehledne mapy, dodrzene casovani akce
Jezdíme na Kobylky rádi. Bez ambicí, ale vždy si to užijeme.
Skvěle jsme si to užili, jak závod, tak afterparty, všude jen samá dobrá nálada, pozitivní energie, 
krásné počasí-děkujeme❤️
Nejlepší akce sezony
Od všeho něco (kromě průseru), ve většině bodů skvělá. Nejvíc mě dostává vaše nadšení, nasazení, 
energie, a říkám si, jak dlouho to v tomhle tempu dokážete vydržet, pač ostatní pro mě dobré 
závody o moc déle nevydržely a já spolupořádám akci v jiné disciplíně s obdobně velkou účastí 30 
let a v posledních letech už je to spíš o tom, jestli zvládneme ještě další rok...
Neztrácíte enthusiasmus, baví Vás to a děláte to dobře!
Organizace, atmosféra, servis, počasí, lokace 🧡
Dokonalá organizace závodu a celého zázemí. Vždy perfektně sladěné kostýmy, hlášky, ztracené 
kontroly.
Skvělá organizace, týmový soulad, bezedné nápady, super zázemí, propracované "téma",...



Bylo to parádní - skvěle zorganizováno, vše klaplo, jak mělo být. Stanice hezky rozmístěny, 
adekvátní bodové hodnocení, pěkné trasy, vtipné tématické zarámování akce včetně kostýmů, 
kadibudek a dalších rekvizit, lidi v pohodě, žádný problém, dobrá kapela. Prostě nádhera...
nadšení pořadatelů
Bezva organizace, příjemné prostředí
Už jsem zažila hodně sportovních akcí a ty Vaše jsou prostě parádní!
Baví vás to
Bezchybná organizace, skvělá atmosféra
Dobrá atmosféra, pohodový lidé, vše zajištěno
Cítila jsem se tam fajn
Všechno fungovalo jak mělo a jako bonus velké nadšení pořadatelů
Výborný závod, večerní zábava a fajn setkání s přáteli
Je vidět, že organizátoři do celé akce dávají své srdce.
Perfektní organizace
Perfektní organizace - vše šlapalo i přes velký počet účastníků. Terén a obtížnost kontrol pro nás tak 
akorát. Krásná krajina.
Je to naše srdcovka. A letos jsme si to užili snad nejvíc.
Kobylky jsou skvělé. Mají skvělou partu, ze které sálá energie a každý rok má akce atmosféru. 
Proto taky neznám podobnou akci s větší účastí. Na Kobylkách taky potkávám nejvíc začátečníků, 
což je pro celou komunitu skvělé. Taky jsem získal svůj první hrnek s kadibudkou!
Všechno je to velká zábava a je vidět to množství práce, které jste na tom nechali. Není tam moc co 
vytknout. :)
Prostě ve všech směrech to bylo perfektní. Děkujeme:)
Objednali jste super počasí :-), organizačně jsme nezaznamenali žádný problém. Kontroly byly tam 
kde byli zakreslené v mapě. Takže organizačně super práce. Pochvala za přípravu celé akce a 
využití zvoleného tématu k doplňujícím úkolům :-)
Protože to byla TOP akce se spoustou super lidí . Všeho bylo dostatek a nám nic nechybělo.
Vše bylo parádně zvládnuté a k krásně vyšlo počasí
Organizace a milá parta lidi
perfektní organizace
Jako vždy to byla velká zábava! Organizace perfektní. Akorát málo sil na šlapání, s tím byste ještě 
měli něco udělat :-)
Skvěle strávený víkend. Už s ním v životě každoročně počítám a zase to vyšlo.

Potěší nás, pokud doplníte komentářem předchozí odpověď.



Úžasná krajina, výhledy! Parádní bikovačka !
Akce byla celkově velmi dobře připravená a organizovaná. Odjížděli jsme po závodě, proto nemohu 
hodnotit večerní program.
Cena kadibudka - to se jen tak nevidí😁
byli jsme letos poprvé
Pekny prostredi, dobry lidi po kope. Detska mapa pro mensich.
Moc nás bavily ztracené kontroly. Večerní program nemuzu hodnotit, letos jsme se neúčastnili.
díky umístění kontrol jsme se dostaly na nádherná místa, vtipné téma, ZK kontroly super, celek na 
jedničku
Program nemohu hodnotit. Rozmístění kontrol bylo s velkou úvahou, v kopcovitém terénu to hraje 
velkou roli.
Jste skvělí
Nevim, jestli jsme zvolili tak dobre trasu, protoze to byl vlastne moc pěknej výlet:)
Já byl naprosto spokojenej, všechno mě bavilo, naprosto oceňuju tu kreativitu a nasazení vás 
organizátorů.
Nezůstáváme na večer, jsme spíš introverti, ale každý rok oceňujeme, že Kobylky jsou. Včetně 
toho, že na nás zkoušíte nějaké ty novinky, které se zpravidla vyvedou (a když nám nesednou, 
nevadí, nikdo není dokonalý - vy jste ale fakt dobří :)
Nejvíce mě dostaly smrkové větvičky na WC .Kam na to chodíte?
Za mne se zkušeností z posledních 4 let asi nejlepší akce co se týče orientační náročnosti tedy 
stavby trati a i poměru terén/silnice - více terénu = více MTBO ! Jen mne nejprve trochu dostalo, že 
bychom jako dospělí skončili v SN až na 5 místě, ale vše se nakonec vysvětlilo - jiná mapa a hlavně 
jiné kontroly! Současně s tím tedy hodnotím i jako skvělý nápad to o něco usnadnit mladším 
kategoriím, pro které bylo na mapě více kontrol na menším prostoru, tedy více zábavy! Poprvé jsme 
také zůstali večer do konce a musím večerní akci také hodnotit v superlativech. Je radost vidět 
kapelu co si koncert užívá stejně jako obecenstvo a nespěchá domů na desátou. O množství cen pro 
závodníky nemluvě, je zřejmé že pořadatelům jde především o spokojenost účastníků. Je naprosto 
jasné proč jsou Kobylky nejžádanější a nejlepší akcií v seriálu Shocartligy. O to víc mne mrzí, že 
přestože Zdeněk před každým závodem apeluje na fair play, ne vždy mu závodníci toto jeho přání 
splní. Pojďme mu jednou udělat taky radost a toto opravdu dodržovat. Mám tímto nyní na mysli 
kontrolu č. 59, kdy 8 z 10 družstev, které dle GPS tuto kontrolu projeli, nedodrželi postupy po 
cestách, čím si samozřejmě i pomohli v celkovém hodnocení, o které jde samozřejmě "až na prvním 
místě" :-)
Svatou Kateřinu máme fakt rádi, ale možná už by to chtělo zase změnu :)
termín nám po letech sedl, večírku jsme se bohužel nezúčastnily :-)
Viz výše
Červen super, kontroly letos na fajn místech, ale bylo to těžké (o to ale jde), Kompres opět super a s 
tou zpěvačkou, tak snad ještě lepší...
Pěkná krajina, směs náročných a nenáročných terénů. Silnice, lesní cesty i pěšiny, roviny i kopce. 
Všeho akorát.
Vždy je pohodová atmosféra. Nadšení všech pořadatelů ...v tom jste 1, když se to dělá s radostí. 
Káva ...bonus.
Nadherne vyhledy
Všechno ok.
Úžasná krajina, skvělá obtížnost tras i dohledávání kontrol, ceny taky skvělé, sice nejsme moc na 
panáky, štamprličky mě mile potěšily  bohužel ani jednoho večerního programu jsme se nemohli 🤩
zúčastnit, ale jistě bychom si to užili
Nejlepší počin - samostatná mapa pro PL a MN
Je skvělé, jak to berete s humorem a nadšením, akci to oživilo a podpořilo.
Dětská mapa pro SN je dobrý nápad



Vaše stylové kostýmy, počasí a kafé stánek. Večerní programy jsme sice nenavštívili, ale věříme, že 
i ty stály za to.
Rozmístění kontrol bylo letos o něco težší než vloni. Ale to k tomu patří :) Navštívili jsme zase 
nová místa. Večerní programy byly určitě také skvělé, ale bohužel jsme na nich nebyli. Potěšila nás 
vapka na mytí kol a možnost zapůjčení kobylkomapníku (pro třetího člena rodiny). Letos bylo navíc 
rozšířené pódium. Neskutečné :) Vymazlené jsou tématicky zaměřené kulisy, kostýmy, organizace, 
upomínkové předměty (trička, ponožky atd.). Elektronická časomíra, včetně zpracování výsledků ... 
atd. Musí to dát neskutečně práce a času na přípravu, a partu zapálených lidí pro věc ... Ztracené 
Kobylky si vždy velmi užíváme, už jen svojí nezaměnitelnou atmosférou a proto se velmi rádi 
vracíme.
Trable mi neumožnily zapojit se do programu, tak příště už na celý víkend a bez trablí.
Skvělý nápad s dětskou mapou!
Vše klapalo, neviděli jsme chybu, stánek s kávou potěšil. Systém skladby a prodeje jídel a nápojů 
odpovídá možnostem, takže i zde OK:-)
Všechno bylo v pohodě a dokonalé.
Nápad s menší mapou pro "dětské" kategorie je myslím skvělý. Kompress - naprosto skvělý koncert 
(a je to vidět na parketu, málokdy se stává, že víc lidí tančí než sedí u piva :))
Moc se nám to líbilo celé jste šikovní,skvělá zábava🤩
Rozmístění kontrol bylo skvělé! Dvojí mapa s více kontrolami na menším prostoru byl super nápad. 
Pro děti jsou častější zastávky u kontrol lepší motivací. Dospělácká mapa pak může být zajímavější, 
kontroly mohou být na obtížnějších místech co se plánování i terénu týče. Organizačně to byla z 
vaší strany opět vzorová akce.
Petře to slušelo jako vždycky, ale tentokrát ji trumfla Katka, model "vyzobaná slunečnice" ;-) jo a 
naprosto excelentní mapa!!!
Mapa - nenarazil jsem při závodě na nesedící místa a porovnáním s ostrou verzí mapy.cz vidím, že 
jste si dali s mapou práci. I z hlediska tisku je vidět zlepšení, vrstevnice byly oproti loňsku čitelné. 
Daní za to byla horší čitelnost úzkých silniček, zejména ty křížící vrstevnice v úzkém úhlu byly dost 
blbě vidět (snad za to nemůžou moje oči :-). Rozmístění kontrol - zvolit optimální postup nebylo 
vůbec jednoduché a cením si toho, že na tak malé ploše mapy nešlo objet všechno ani v případě 
nejsilnějších dvojic. Tedy lepší než loni. Speciální mapa + kontroly pro nejmladší: to je super věc 
pro mládež, pro kterou jinak tahle disciplína moc není, a jste jediní pořadatelé, co to zkoušejí a 
zjevně úspěšně (zde asi patří dík zejména úspěšnému pokusu z Čivavy). Na druhou stranu - tenhle 
terén je hodně selektivní a protože naše děti k ježdění na kole v náročnějším terénu ani po silnicích 
zatím nevedeme, tak zde by to (na rozdíl od Čivavy) pro nás nebyla varianta. A nevím jestli mapa 
malého prostoru je to pravé pro kategorii starších nadějí, které mají limit už 6 hodin a tak by si 
zasloužili rovné srovnání s ostatními. Vždyť před pár lety byla nejlepší dvojice SN 4. v absolutním 
pořadí, i když zrovna ta dost vyčnívala a v této sestavě už se jich Kobylky bohužel netýkají. Ceny 
jako tradičně velký nadstandard, z novinek u nás měly úspěch čepice, děti je hned zabavily, takže na 
mě nezbyla :-) Vlastně i to téma akce zaškrtnu, když jsem poprvé nějaký z filmů před Kobylkami 
viděl celý.
Smekám, že jste vlastně pořádali závody 2! A když to vidím - i bychom raději jezdili po té dětské - 
kontroly v lese, cesty terénem, málo silnic :). Oceňuji mapu, určitě je na ní jako vždy hodně práce!
To co jsem měl možnost zažít, tak vše bylo dobře zorganizováno…
Detska mapa byl paradni napad
Vše je skvěle sladěné a to ve finále dělá skvělou atmosféru. A výherní ceny jsou už jen třešničkou 
na dortu.
kontroly na pěkných místech, příjemné centrum v srdci přírody, skvělá organizace, mapa
sobotní akci, ceny a tombolu nedovedu posoudit - odjeli jsme domů dříve kvůli pivu - viz níže
počasí
Večerních programů jsem se bohužel nezúčastnila, ale věřím, že byly super.
Mapa co jsme jeli, seděla naprosto přesně, což už asi bývá standard (je mi jasné, že za tím je docela 
dost práce).



Rozmístění kontrol. Za mě oproti loňsku hodně velká změna. Loni tam byl prakticky jeden jasný 
postup (pokud někdo nevymýšlel blbosti) a mělo to krásný flow, nikam se nemuselo uhýbat a ten 
postup byl jasný a rychlý. Letos si dovolím použít jeden citát ze Strava "Natrénováno méně než 
vloni, ale parťák taky nic moc. Rozhození kontrol od pořadatele se mi nelíbilo, ale nějakou strategii 
sem vymyslel, parťák jí ovšem odmítl a chtěl jet jinak, tak jsme jeli víc kilometrů a nasbírali méně 
bodů. Vloni třetí, letos devátí." Asi to přesně vystihuje mapu. Každý si mohl vybrat "svůj" postup a 
zvolit ho "optimálně" (což vlastně ani nevím, jaký to je). Takže oproti loňsku za mne hodně velké 
plus. Objet to celé asi opravdu nešlo, což je dobře. A každý si mohl jet svoji trasu a nebylo to jak 
přes kopírák.
Rozprava a dodržování pravidel. Asi jsem ji letos možná poslouchal víc než jindy a nebo jsem 
některá slova vtěsnal víc do mozku. Pokud jsem asi tak 4x slyšel "zákaz jízdy mimo cesty" a 
"pokud vyjedete z mapy, pak se musíte vrátit na stejné místo, kde jste vyjeli", tak jsem to vážně 
chtěl dodržovat. Zkusil jsem se podívat na postupy prvních 7 lidí (kromě 4. dvojice) a ten výsledek 
tedy nic moc. Vlastně kromě nás jen LuPa to jeli podle rozpravy. Postup mezi 59 a 72 vlastně 
neřešil téměř nikdo, navíc odjezd ze 72 přes Šibeniční vrch taky není moc po cestě. O "chybějícím" 
kusu cesty na severu potřebného pro postup mezi 34 a 78 jsme probírali osobně a z těch 6 dvojic to 
tam takhle naprosto mimo mapu jeli 3 dvojice. Tahle zkratka pokud se to jelo svižně ušetřila přes 10 
minut. Postup ze silnice Čermná Vlčice na kontrolu 22 přes pole mi tedy přijde hodně za hranou a 
přesto se opět našel někdo, kdo to tam takto jel. Možná v těch, co až tak moc nezávodí, se to takhle 
nehrotí, ale tak trochu začínám chápat "Dědečka", že přijede trochu naštvaný. Pokud tam totiž 
nechá víc než půl hodiny jen díky tomu, že dodržuje pravidla, tak tomu rozumím. A teď co s tím? 
Ten sever a ježdění mimo mapu bych očekával, že prostě na mapě nebude a tu cestu tam dáte 
(myšleno tak, že ta cesta pokud je zásadní pro postup se na mapě objeví). A pokud tam nebude, pak 
by tedy ta pravidla měla být dodržována. A ježdění mimo cesty - v orienťáckých mapách tuším 
existuje "oranžový prostor", kde si každý může jezdit jak chce. Na té letošní mapě bych se vůbec 
nebránil tomu, kdyby ta "oranžová barva" byla v blízkosti kontrol 59 a 72, protože jen postup po 
cestách byl docela dost pomalý. Ale alespoň by ta pravidla byla stejná pro všechny a ne že to 5 
dvojic jede po cestách a zbytek to vůbec neřeší (a někdo tím ušetří cca 20 minut). A samozřejmě 
pokud někdo jede mimo cestu proto, že se ztratil, tak to je OK a vůbec nemá smysl to řešit, ale 
příklady výše takové prostě nejsou. Doufám, že to nevyznívá moc pesimisticky. :-)
Zkrátka zavedené Kobylky, kdy máte všechno organizačně podchycené a všechno šlape jak 
namazaný stroj.
Letos bych chtěl obzvláště pochválit, jak vám seděla mapa - všechny cesty seděly, kontroly přesně 
na místě a obzvláště pobavila kontrola 79 :D.
Programů jsem se nezúčastnila, proto nemůžu hodnotit.
Počasí, lidi, atmosféra
Super bylo jiné rozmístění kontrol pro dětské kategorie, velká motivace pro děti a příjemné samo i 
pro dospělé.
Půlka června je vždy super. A téma je od mala moje srdeční záležitost.
Večer jsem byl pryč, tak nemůžu hodnotit
V pátek jsem na programu nebyl...
Bohužel jsme si na závod přivezli rýmičku. Takže jsme přijeli jen na samotný závod, zkusit to 
takříkajíc vypotit. Počasí přálo, potili jsme se pořádně a využili tak nakonec celý časový limit. Moc 
se nám to líbilo, ale po závodě jsem se přece jen jeli dokurýrovat domů a večerní program tak 
nemůžeme hodnotit, ale určitě byl skvělý. Termín kulatých kobylek už máme zapsán v kalendáři a 
tak se snad v listopadu uvidíme.
Je dobře, že bylo nutné mezi kontrolami řešit optimální postup a taky pořadí kontrol, dalo se tedy 
hodně získat nebo ztratit.
Rychlé posčítání výsledků je super.
Pro doplnění mohu uvést pouze to, že mi po celou dobu nechybělo nic - možná energie, ale za to 
nikdo z přítomných nemohl :-) Večerní program hodnotit bohužel vzhledem k dřívějšímu odjezdu 
nemohu, ale věřím, že to bylo velký.



Na kobylkách jsme byli poprvé na doporučení přátel. Dříve jsme se zúčastnili pár menších závodů 
MTBO. Ale tohle je vyšší level. Smekám klobouček za skvěle zvládnutou organizaci
Večerní program jsme bohužel minuli, tak nemůžu hodnotit
Se vším jsme víceméně spokojení. Je jasné, že to nebude v Praze a takto aspoň objevujeme krásné 
jiné oblasti. Občerstvení bylo příjemné. Chybějící (ne-zakoupený) guláš nevadí. K programu a 
cenám se moc vyjadřovat neumím, ač ponožky za včasnou registraci potěšily (škoda, že nebyly i v 
mé velikosti).
Vše se mi líbilo. Užili jsme si to my závodníci i naše děti v kempu. Čepice a trička se moc líbily.

Budeme rádi, pokud doplníte komentářem předchozí odpověď.

Mlade nadeje by mozna mohli zacit o hodinu pozdejc aby se nemuselo dlouho cekat na vysledky
Zvukový doprovod před závodem byl pro citlivá ouška i mozky moc intenzivní a nepřetržitý. Také 
koncert v sobotu večer byl krásný, ale moc hlasitý
Líbilo se vše.
vše skvělé, moc děkujeme! Těšíme se na příští rok.
dával bych o trochu těžší tématické otázky, ať jsou závodníci nuceni shlédnout tématický film a 
ještě zapřemýšlet
Tak snad, že už na dceru nezbyly knedlíky, které měla objednané, ale prý by jí je dodělali. Dcera si 
nakonec vzala jiné a jídlo a bylo vyřešeno. Žádné drama.
Nemam negativa. To co jsem hledal jsem nasel.
Nemůžu říct, vše bylo super
žádné negativum jsem nenašla
Asi se všechno líbilo stran organizace! Měřítko 1:40000 je asi jediné možné, aby se vešlo na jednu 
stranu, nicméně i to už nám dělalo problémy, ale s větším by to musela být asi oboustranná mapa, 
což není moc praktické. Vrstevnice kvitujeme, bez těch to nejde. Doupravované části také byly znát, 
děkujeme. Možná termín ke zvážení (kolize s MTBO), ale to už máte zafixované....
Polévka mizerná. Hlavní jídlo (guláš) nedobré. Pivo super. Ráno k snídani žádný nápoj kromě čaje.
R8no před startem jsem zase nestihnul kafe...
Asi mi nepřišlo smysluplné mlžit výsledky do poslední chvíle, nedává mi to smysl
V pátek chodíme brzy spát, ale je super, že si můžeme připravit kola, nakoupit suvenýry i provést 
registrace :)
sladký čaj k pití - kromě něj by bylo dobré mít připravenou nějakou vychlazenou vodu, sodovku, 
vodu s trochou šťávy a podobně.



Startovali jsme až cca v předposledním startu a po dojezdu už byla jen polévka a ovocné knedlíky, 
které se nám k pivu moc nehodily :-) No a ve sprše už jen studená voda, ale nejsme bábovky.
Kontrola 18 - Prostřední Staré buky, pán u domu č. 45 odháněl závodníky z obecní cesty ke kostelu 
jako by mu patřila, s tím, že oficiální veřejná cesta je jen po schodech od obecního úřadu. Když jste 
to najížděli, asi zrovna nebyl venku :)) Kontrola 72 zbytečně vyhnaná do extrému kvůli terénu, 
prakticky všechny cesty k ní v šíleném stavu po lesácích plus jedna čistokrevný enduro trail.
Horší kvalita piva Rohozec čepovaného do plastového kelímku 🤨
Uvítala bych v nápojích lepší víno (ne jen "červené a bílé", které se nedá moc pít)
Pro nás daleko a ještě fakt cesta na hov... Mladotice byly Mladotice = region, kemp...
Všechno v pohodě
Při prohlídce postupů, je X dvojic co vyjeli z mapy. Speciálně mezi 34 - 25. Přitom to všichni vědí. 
Proto je ten úsek na mapě "useknutý", aby to nebylo tak jednoduchý. Používání navigací. S tím ale 
nic nenaděláte. Taky nešvar, který nechápu.
Trochu moc těžke v tom vedru a vyčerpani....
Vše se líbilo, nemám co vytknout
Žádné nedostatky mě nenapadají
minule banány byly příjemné, nicméně stejně si člověk dělá svačinu
Líbilo se všechno
Upřímně, nemáme co vytknout.
Vše se nám libilo ...
Vše vyšlo na jedničku. Neni co vytknout.
Není na co si stěžovat :)
mapa - chybejici kousek mapy, ktery znamenal zbytecne dlouhou cestu ke kontrole 25 z kontrol 34. 
spousta cest kolem kontrol v mape chybela, zejmena ve vychodni casti. na kontroly byl casto jediny 
mozny postup, coz cinilo celou strategii o hodne nudnejsi nez v predchozich letech.
Občerstvením nemám namysli zrušení "stravenek", ale spíš obecně organizaci občerstvení a 
ubytování ze strany majitele/provozovatele kempu. Určitě to není věc co by šla za vámi, myslím 
ale, že by se tomu dalo jít naproti viz dál.
Film radši nekomentovat. Studený sprchy nepotěšily a studenej rohozec býval lepší... A abych jen 
nechválil - komisařky by měly fungovat po celém prostoru a ztracené kontroly i s fidorkou v jedný 
vesnici jsou dost mimo 8-///
nemam vyhrady
Všechno se líbilo. Není co vytknout.
Nebyla to hrůza, ale neobjednali jsme si nic dopředu a potom byl výběr dost omezený
Podle mě by kobylkomisaři měli být poblíž nebo na vzálenějších/více bodovaných kontrolách, tak, 
aby opravdu tam jezdili oba 2 z dvojice. Na druhou stranu chápu, že i dětské kategorie taky chtějí 
potkat nějakého komisaře.
Skrývání výsledků prvních 6: abych jen nenadával, musím uznat, že tomu nejhoršímu, čeho jsem se 
bál, jste předešli. Správné spočítání bodů mohli závodníci nějak zkontrolovat (a z pořádání 
podobného závodu vím, že k nesprávnému spočítání prostě občas dojde, v případě mé účasti na 
Kobylkách 1-2x za těch 13 let). V minulosti jsem body kontroloval na promítané výsledkové listině, 
teď musím do mobilu, což je na jednu stranu otrava, na druhou asi hlavně o zvyku a dostupnost přes 
internet pomohla. Jenže pokud nejde o celkové pořadí nebo o nejsilnější kategorie, tak je to 
skrývání jen házení klacků pod nohy těm, které ty výsledky zajímají. Z celkových výsledků se daly 
výsledky kategorií dopočítat, jenom to byla otrava, ztracený čas a nutnost zatěžovat unavený mozek 
:-) I ty absolutní výsledky by se daly pomocí kontroly cizích kartiček asi jednoduše zjistit. | 
Organizace jídla, které poprvé nebylo v ceně, vedla v našem případě k tomu, že doprovod v 
průběhu závodu byl bez teplého jídla (kdo neměl objednáno, měl v poledne smůlu) a po vyhlášení 
jsem jel autem na jídlo někam jinam, protože už taky nic nezbylo. Pro příště vím, že v tomhle 
kempu nemůžeme objednávání jídla dopředu ignorovat, na druhou stranu mám zkušenost, že tohle 
stejně část lidí ignorovat bude.



Stavba dospělé trati se nám letos úplně nelíbila. Předpokládám, že cílem po loňsku bylo to udělat 
"neobjetelné" i pro nejlepší. Což se zřejmě povedlo, ale za cenu mnoha kontrol záměrně na 
vracečku, nebo dlouhatánský objezd, bez možnosti zkrácení dobrým mapováním a přímo vyzývající 
(viz zveřejněné postupy) zkoušet štěstí propojit nepropojené cesty po ( posekaných :)) loukách, 
případně přeběhem apod. Jsem zvědav, zda a jak budete řešit na rozpravě zakázané postupy po 
cestách mimo mapu např. mezi 34-25, nebo 36-33. Osobně si myslím, že říkat taková pravidla (bez 
uvedení v propozicích) jen na rozpravě nestačí. Viz např. diskuze u článku po loňském Úštěku.
Byla spousta nejasností ohledně jídla…k dispozici byly pouze knedlíky, přičemž u výdeje se dával 
guláš atd…Asi jsme měli více koukat do propozic…
Vlastně není moc co vytknout maximálně trochu lepší jídlo nebo jen voda s ledem pro závodníky.
nic mě nenapadá... snad jen občasné problémy s mikrofonem :)
za mě bylo jediným problém občerstvení - konkrétně pivo. Nechápu, proč je na cyklistické akci k 
dispozici dvanáctka a jedenáctka. Dovedl bych si krásně představit dvanáctku (pro ty co se chtěj 
rychlejc nalejt nebo jsou na to zvyklí) a desítka případně osmička (pro ty co maj rádi pivo, vypijou 
jich víc, ale nechtěj se hned nalejt, ale prostě pivem osvěžit...cyklopivo je celkem trend - aspon 
myslím - a je docela slušný výběr. Kdybych mohl doporučit turnovskou osmičku nebo Hendrycha z 
Vrchlabí - to jsou skvělá piva a i přes malý obsah alkoholu mají výbornou chut. Ale jsou i další...
vlastní ne/výkon
Studená sprcha, takže jsem počkal do 22 a to už bylo OK :-). Bohužel jsem byl po závod tak 
vyndanej, že jsem se chtěl najíst cca ve 20 a to už vlastně nic nebylo. Tohle ale prostě beru jako fakt 
a asi je mi to celkem jedno.
Nebylo tam nic, co by se mi nelíbilo
Nic mi nevadilo, řadu záležitostí nemohu hodnotit, musel jsem odjet krátce po dojetí do cíle.
Závodníci, kteří podváděli
Již hojně diskutované uříznutí mapy nad 25 a pro ještě lepší čitelnost mapy bych odstranil stínovaný 
reliéf (pomůže hlavně "bílým" silničkám).
Potkali jsme pár z MD+, kdy muž vyjel na Šibeniční vrch a žena jela na další kopec napřed. Ještě ji 
volal mobilem, že už sbírá vrchol. Dost mě to namíchlo, ale říkala jsem si, že třeba je dámě 
nevolno.... Ale na kopci nad Pilníkovem, Na spravedlnosti, již jela v plné síle s partnerem. Chápu, 
že nemůžete být na všech stanovištích, ale překvapuje mě, že nemají svědomí.... Naštěstí se 
diskvalifikovali sami pozdním příjezdem.
Kurvahošigutentag, Kalamita, Sněženky a machři, Tři veteráni
Vytknout nemohu nic, kemp Kateřina je skvělý. Výborné zázemí, ubytování jen pro účastníky, 
zaměstnanci moc milí, jídlo chutné. Jen je to při cestování s dětmi trochu z ruky. Ale hold nemůže 
být vše perfektní a něco člověk musí překousnout. :) Na jednu stranu by mohlo být i hůř.
Není co. Na těchhle akcích se mi líbí, že mě přimějí se znovu podívat na nějaký klasický film a zase 
si připomenout všechny ty hlášky. Tipů na témata máte asi milion, ale napadá mě, že by se mohlo 
líbit "Ať ¨žijí duchové".
Kuchyně nic moc. U snídaně žádný nealko. Čili žádné výtky k organizaci, jen trochu k areálu.
Výběr pouze ze dvou silných piv:(
Napište prosím někam na web i třeba do mailu, že je možné vkládat postupy na play-map.com, 
třeba to někdo nezná.
Do fotogalerie prosím dejte ke stažení mapy. Možná i z minulých ročníků...
Možná by bylo fajn, kdyby někteří závodníci nebyli při předjíždění pomalejších tak nepříjemní i 
přesto, že jim člověk uhne ihned jak se dá.
Snad jen ta studená voda ve sprchách... Ale vím, že s tím nic neuděláte, je to věc provozovatelů 
kempu a chápu, že to při takovém množství lidí ani není možné. Nakonec, bylo teplo a studená voda 
probrala, takže to neberte jako výtku nebo stěžování....
Defekt na mém kole :(
Byli jsme připravení na všechny možné otázky, ale jména nám po tom výkonu, bohužel moc 
nejdou.



Pijavice, i když byly hodné a neútočily. Klíšťata, ty už zaútočily. Klády na dojezdu. Skryté výsledky 
mi až tolik nevadily, Martin je dokázal rozluštit. Jen je to byl nezvyk. Nejvíc to rozhodilo naši 
dceru, která se bála, že nevyhrajeme.

Co máme vylepšit příští rok?

Nic
Nic mě nenapadá 😁
Udržet již nastavenou vysokou úroveň závodu a organizace :-)
viz výše
Nevim. Za mna to bylo super.
za mě to bylo fakt bez chyb, těším se na příští ročník
Nemusíte nic. Na mapě se dá dělat pořád, obzvláště s takovou intenzitou těžby :) .
Nic, kazdy rok jsou kobylky fajn a tesime se na ne :)
Minulé roky se po dokončení závodu dalo za lístky najíst i na pít, což letos nebylo a překvapilo. 
Letos to bylo tedy trošku zklamání i když chápu, že ne každému sedlo jídlo, co bylo ten den. Zase 
aspoň je kde jídlo a pití schrastit, jenže tam byli takové zmatky a dlouho se na vše čekalo oproti 
minulému roku, že jsme radši jeli na jídlo jinam. Za mě jediná výtka jinak to bylo zdařené.
Není ta Arabela moc dlouhá na koukání? Nebo že by holky tak moc chtěly jít za princezny?
Nic mě už nenapadá :)
Není co vylepšovat ,stačí udržet vysoko nastavenou laťku.
Náladu pana kempovného :-)
Celý koncept funguje skvěle
Ten kopec z Kempu na silnici - hrůza děs :)
Už toho na zlepšení moc nejde :-)
Za mě nic, jako celek to bylo super, fakt jste nás nadchli!
Pivo a rezervovat stejný počasí
Asi je vždy co zlepšovat, ale teď mě nic nenapadá, bylo to fajn
Děláte to dobře, jen tak dále! :-)
Rychlejší zpracování výsledků, ale chápu, že to asi nejde.
Těžko říct. když to děláte už takhle super a s nadšením. Udělat dvoudenní "etapák". Ne, to si dělám 
srandu...Máte toho i takhle hodně, co stíháte během roku uspořádat.
Ten drsny kopec na startu a v cili :-)
Doporučil bych zvážit následujici: 1. Startovní hodiny, aby bylo jasně vidět resp. slyšet, že je čas 
odstartovat. Například aplikace Go! (na telefon, tablet), která se používá na OB. 2. Zakázat jízdu po 
hlavní silnici 37 na Trutnov - příliš velký provoz, rychlost aut v lesním úseku, objektivně 
nebezpečné - na mapě vykřížkovat a vyznačit místa, kde lze silnici bezpečně překonat (přechody, v 
obci). 3. Jasně stanovit, zda lze/nelze jet po cestách, které nejsou vyznačené v mapě. Případně po 
louce, i když tam si myslím, že to je jasné. Díky.
Netuším, jistě na něco přijdete 😉
Vytisknout mapu na větší formát, aby byla lépe čitelná. Uvažoval bych ještě o vymazání cyklotras z 
mapy, aby to byl více MTBO.
Snad vyjde termín do našeho/kluků nabitého závodního kalendáře :-)
správce kempu upozornit na na studenou vodu i v placených sprchách
Napadá mě snad jen, samolepky se startovním číslem jako byly v roce 2024.
nevím, zdali se dá ještě něco vylepšit. Ztracené Kobylky jsou prostě kultovka ...
Nic! Musí být makačka tu úroveň udržet, to úplně stačí!
Vlastu naučit hlasitěji hovořit :-)
není co vylepšovat
Vytrvat
Udržet vysoký standard.
Vydržet ! :-D



mapu, jinak to bylo super jako kazdorocne. jsem moc rada, ze poradate tak vybornou akci uz tolik 
let, a ve stoupajici kvalite
Napadá mě, jestli by se nedala objednávka ubytování a plánovaného občerstvení udělat v rámci 
registrace, s tím, že byste pak např. v momentě, kdy už se nevrací startovné mohli odeslat 
objednávku hromadně. Mají to takto udělané na MTBO Jasoň Drsoň, při registraci se rovnou 
objedná ubytování i jídlo a na místě pak každému automaticky vytisknou stravenky na celý víkend.
To co haním ;-)
-
Myslíte, že se to dá ještě někam posunout? My byli naprosto spokojeni a budeme se snažit 
přemluvit kamarády, aby si vyhradili 13.6.26 víkend a jeli s námi bloudit s Arabelou
Letos to sice téměř nebylo nutné, ale nikde jsem neviděl možnost mytí kol
Tip k mapě: problémová místa navrhuji značit podle MTBO klíče: Vykřičník (orientovaný k severu) 
= technicky náročné místo. Čárka (křížící postiženou cestu, tedy neorientované k severu) = 
překážky, jako např. padle stromy. Když jich je víc, jako nad kempem ke kontrole 1, použije se jich 
víc. Křížky = zakázaná cesta. Ono už teď je pěkné, že se to snažíte dokreslovat aspoň nějak. Ale 
řešení dle klíče vám pomůže i při dokreslování změn těsně před závodem. Vykřičníky už máte 
všechny z projíždění a čárky se kreslí ručně rychleji. | Rozšířit mapu něbo vyřešit jinak stavbu tak, 
aby ideální postupy na okraji mapy nevedly mimo mapu - při pohledu na postup 25-34 a záznamy 
vidím, že tam několik dvojic ušetřilo podle mě víc jak 10 min (a řešit diskvalifikace na vašem 
závodě je to poslední, co chceš dělat...). Navíc tohle pravidlo asi není ani v propozicích, vím že to 
říkáte pravidelně na rozpravě, ale tam někteří nechodí nebo nevnímají. | Kontroly na loukách na 
konci slepých cest apod., kde může být často jednoznačně nejlepší postup přes louku, jsou věc, se 
kterou moc nevím co dělat... asi na ně kontroly nestavět. Ježdění po cestách nevyznačených na 
mapě ale v reálu existujících je taková šedá zóna, na loukách často ty cesty vznikají velmi rychle a 
jako stavitel je nemáš šanci mít pod kontrolou (probíráno už s Vlastou po závodě). Myslím tím 
nejvíc oblast mezi 72, 59, 22 (a postupy na tyto kontroly ze 71 a 18), nebo i sjezd z 29. Pokud by 
tohle mělo být zakázáno, tak to asi patří do propozic i do výkladu trati | U ztracených kontrol někam 
(třeba na popisy) napsat, za kolik bodů je která | Z mapy bych smáznul budoucí dálnici, 
předpokládám že v jejím místě ještě není vysekaný žádný průsek (ale do těch míst jsme nedojeli)
Věřím, že stavba by neměla závodníky tolik nabádat k "fikání" jako letos a dát více možností k 
propojení jednotlivých kontrol. Pokud se má zachovat scorelauf (neobjetelnost) pro nejlepší, nabízí 
se zvětšit mapu na 1:50 000, přidat více kontrol (víc práce, nebo ty z dětské tratě), nebo zkrátit čas. 
Každopádně chápu, že je těžké stavět trať pro tak pestré pole a nelze se zavděčit všem. Přeji Vám ať 
se daří a díky za akci!
Udržet laťku….moc se těšíme na další ročník
Nic. Dekujeme
Pri dojezdu možnost chlazené vody
Přerušování "kolečka" kontroly pokud je v kolizi např. s výraznou cestou, která není tímto dost 
patrná
výběr piva (pokud to jde a není to čistě záležitost ubytovacího zařízení)
zamyslet se nad možností další kategorie pro starší, třeba 120, 130, 140,... :)
Chci dětskou disko!!! Adélka
Asi nelze nic vylepšit
Za mě ok
Píši jen drobností k zamšlení, které mě napadají.
Pokud chcete v této lokalitě zůstávat delší dobu, pak bych možná zkusil mapu natáhnout vždy jen 
jedním směrem, aby se kontroly v dalších letech neopakovaly a prostor šel lépe vytěžit.
Když už máte samostatnou dětskou mapy, tak jestli z "dospělácké" verze neodstranit náhodné prvky 
(medaile, komisaře...)
Kvůli zbytečným diskuzím po závodě možná rovnou "povolit" jízdu i mimo cesty, ale samozřejmě 
na vlastní riziko, že člověk skončí někde v bažině.



Neměnit podmínky. Při startu bylo řečeno, že se bude losovat zájezd, až při vyhlašování jste řekli, 
že se to týká jen dvou kategorií. Chápu vaše pohnutky, ale zklamalo mě to.
Jinak vše perfektní a moc děkuji.
Kontroly na místech, které více reprezentují region :-)
Moc by se nám potěšilo více speciálních kontrol ke kterým nestačí pouze dojet ale je potřeba je 
trochu hledat nebo překonat nějaké překážky.
Nic, zůstaňte jací jste :)
Moc mě nenapadá, Snad jen "sportovní" drobnost. Z kontroly 34 na 25 jsme se dostali na chvíli do 
autu. Chtěli jsme jet jižněji, ale ta cesta tam nebyla a pak už jsme si ani nebyli jisti, kudy jedeme. 
Podezření jsme ale měli. Trochu nás uklidňovalo, že jsme během téhle spojky předjeli 3 týmy a 
čtvrtý dohnali taky dva potkali. Jinými slovy, jelo tam mraky lidí. Byl to záměr tu cestu dát mimo 
mapu (aby tudy nešlo jet), nebo náhoda? Vadilo to? (Dle MTBO pravidel ano, ale při rozpravě to 
nepadlo). Tak nevíme. Pokud jsme měli být diskvalifikováni, jak to zjistit? Já to s jistotou viděl až 
po nahrání GPX do Playmap. Tak bych to možná příště nějak explicitně řekl. Není to MS, ale někdo 
by mohl brblat.
Když si příští rok vezmu banány, tak určitě budou. :)
Příště, jestli je to jen trochu možné, bychom velmi uvítali i nějaké slabší pivo, třeba 10° nebo ještě 
lépe 8°. Výběr ze dvou silných piv je pro nás likvidační :)))
Asi nic, je to super akce. Oceňuju zejména nadšení pořadatelů.
rád bych poradil nějaké vylepšení, ale nic mě nenapadá..... jo možná ty ponožky na kolo, které 
nebyli k dostání ve velikosti 46 a měl jsem o ně zájem. Takhle jsem si musel koupit to hezké triko :-
D
Už se těším na další ročník.
nevím co by šlo ještě zlepšit
Nic, vše je perfektní
Udržet si kvalitu i nadále! Díky!
Já bych se jako pořadatel bála, že skryté výsledky mohou přispět k neodhalení chybě ve správném 
pořadí na bedně. Ale asi to máte dobře vymyšlené a můžete si to dovolit. Za mě je ale lepší jít na 
vyhlášení a už vědět.


